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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och etableringsminister Ylva Johansson (S)

2017/18:1048 Extratjänster

Vi moderater har tidigare riktat kritik mot regeringens utlovade jobbsatsningar, 
däribland extratjänsterna. Detta då just den åtgärden är dyr då den till fullo är 
betald av staten och utesluter det privata näringslivet. Huvudkritiken riktade vi 
också tidigt mot de statliga beredskapsjobben och traineejobben. Därtill 
menade vi att risken var överhängande för låg sysselsättningseffekt av dessa 
åtgärder. Här har fakta dessvärre sedan givit oss rätt och åtgärderna därefter 
avskaffats.

På senare tid har vi sett en snabb ökning av extratjänsterna, där vi ser 
kommuner med ett mycket högt antal extratjänster. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga arbetsmarknads- och 
etableringsminister Ylva Johansson:

Anser ministern att det föreligger en risk för att ökningen av extratjänster 
medför undanträngningseffekter för andra åtgärder?

………………………………………

Christian Holm Barenfeld (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-16
Besvaras senast
2018-03-28 kl. 12.00


